


Der er kommet nye hækplanter og potentilla.

Jørn har købt blomsterløg, der graves ned imellem planterne.


Da der de sidste 2 år har været et klart overskud på regnskabet, 
ønsker vi, at huslejen bliver tilgodeset istedet for at køre med et 
beregnet overskud. Altså en reduktion af huslejestigningen.


Der kommer ny formand, da Carsten Smidt standser.

Bestyrelsen er på 4 personer med Carsten Smidt, Jørn, en fra TV2 
og en fra TDC.


Det er et ønske fra bestyrelsen, at der kommer en storskralds 
ordning evt. med en bygning på græsset ud mod stien ved 
Containerpladsen.


KAB bedes orientere formanden om planlagte til- og fraflytninger.


Bestyrelsen ønsker at se hvilken aftale der er om rengøring af 
trappeopgange, da noget tyder på, det kun er gulve, der er med i 
aftalen.


Bestyrelsen har drøftet en aftale med Yousee, der binder os 2 år 
med signalforsyning, men IKKE binder den enkelte lejer.

Dette giver mulighed for, at dem der ønsker en boks fra Yousee kan 
få den for 30 kr om måneden.

Igen: den enkelte lejer er IKKE bundet af Yousee.


Den nuværende aftale er meget løs, og ligeledes opsigelsesfristen.

Da Yousee tilbød boligafdelinger ovennævnte aftale er dette tilbud 
aldrig modtaget af bestyrelsen, hvorfor det ikke er behandlet 
tidligere.


Nogle af ovennævnte punkter tages op på driftsmødet i december. 

1. Legeplads

Afdeling: 
Teglværkshavnen 

Peter Holms Vej 
2450 KBH SV

Referat Bestyrelsesmøde 	 

7. november 2017


Deltagere: Jørn, Michael, Leif

2. Budget for næste år

3. Grundejerforeningen

4. Storskrald

5. Til- / Fraflytning

6. Rengøring

7. Yousee




